
Referat repræsentantskabsmøde den 6. marts 2024 

Deltagere: Niels, Henning, Christian, Camilla, Jane, Brian, Hans Martin og Louise 

1. Valg af dirigent.  

Niels Kjestrup blev valgt 

 

2.  2. Optagelse af enkeltmedlemmer (gældende til næste repræsentantskabsmøde) 

Henning og Niels blev valgt 

 

3. Aflæggelse af beretning, herunder arbejdet i Landsorganisationen 

Hans Martin stod for det.   

Horsens oplever det er svært at afvikle samt at få tilmelding til arr. Det kunne være en ide at ha 

aktivitetskalenderen færdig inden uge 27. 

Lærernes arbejdspres kan være en afgørende faktor for manglende tilmelding. 

 

Henning havde spørgsmål til aktiviteterne samt måden vi gør det på eller kan vi gøre det 

anderledes?  

Økonomi og arbejdspres hos de enkelte lærere blev nævnt som en mulig årsag til faldende 

elevtilmelding til aktiviteterne. 

Nyborg påtænker at lave regionalstævner i stedet for DM-stævner.  

 

Camilla fortalte om arbejdet i landsorganisationen og fremtidsperspektiver. Derudover også om 

brugen af det nye hus i Nyborg. 

 

4. Fremlæggelse af regnskab til godkendelse 

 

Jane tegner og fortæller. Overordnet ser regnskabet godt ud. Estimatet for 2024 er hævet med 

45000 kr, da vi har valgt at bakke op om Nyborg og kontingent.  

 

5. Behandling af indkomne forslag. 

Der er ikke modtaget nogle.  

 

6. Drøftelse af de fremtidige aktiviteter. 

Padel blev nævnt som en mulighed i flere kommuner med tilskud fra kredsen. 

Mere meningsfuld idræt, Camillas skole kunne måske stille noget eller nogle folk til rådighed. 

Emner cirkus og sørøver leg. 

 

7. Fremlæggelse og godkendelse af budget, herunder fastsættelse af skolernes kontingent. 

 En kontingentstigning udsættes til næste år, da vi gerne vil bruge af egenkapitalen. 

 Vi søger fondsmidler i kommende skoleår. Budgettet er godkendt 

8. Valg af: 

a. Formand (ulige år) b. 5-9 medlemmer af kredsbestyrelsen (der vælges 3-5 hvert år) 

 



Louise Ravn blev valgt ind i bestyrelsen tillykke       

Mette, Camilla, Kristian SP modtog genvalg. 

c. 0-2 suppleanter til kredsbestyrelsen 

alle fik genvalg 

d. 2 revisorer (der vælges 2 hvert år) 

alle fik genvalg 

e. 0-1 revisorsuppleant 

alle fik genvalg 

Valgene under punkt 8 a og b gælder for 2 år, under c, d og e for 1 år. 

9. Fastsættelse af tid og evt. værtskab for næste repræsentantskabsmøde 

Onsdag den 5. marts 2025. kursus fra 15.00 – 17.00 efterflg. Rep. møde 

10. Eventuelt 

Camilla nævnte et måske kommende samarbejde med Jellinge seminarium. 

 

Referent Brian 

 


